
Zorgen bij VVD over knooppunt 

Door: Ely Hackmann  

Datum: 18 april 2019 20:08  
Laatste update: 18-04-2019 20:11  

Nijkerk Nieuws 

Problemen rond de aanbesteding van het knooppunt 

Hoevelaken waren aanleiding voor de VVD om er vragen over te 

stellen 

VVD-er Van der Woerd wilde weten, wat de gevolgen er allemaal wel van zijn. 
Wethouder Oosterwijk deelde de zorgen, maar had er wel vertrouwen in, dat het nog 
goed zou komen. 

Hij wist het pas een paar uur eerder en was er dus ook niet bij de 
betrokken. Volgens hem is het voorlopig niet zo, dat de plannen nu allemaal op losse 
schroeven staan. Rijkswaterstaat had hem verzekerd, dat de scope van het project niet 
ter discussie staat. Dat is voor hem het belangrijkste aspect. Hij had ook te horen 
gekregen, dat de planning nog niet ter discussie staat, maar daar twijfelde hij wel 
enigszins. 

Hij zal erop blijven benadrukken, dat de scope ook inderdaad overeind moet blijven. 

Van der Woerd was minder gerust gesteld, want de kosten lijken nu al enorm uit de 
bocht te vliegen. Daarom is hij bang, dat straks de eisen en wensen naar beneden 
bijgesteld moeten worden. Hij miste ook de nauwkeurige argumentatie van 
Rijkswaterstaat bij de gang van zaken. 
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